
J e g y z ő k ö n y v  
 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-

Sportügyi és Közművelődési Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. február 26. napján 10:30 órakor  

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

 Szőnyi István bizottsági elnök  

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag 

Lukács Tamás bizottsági tag 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag  

Husz Anna bizottsági tag 

 

A Bizottsági ülésről távol voltak:  
 Palicz István Endréné bizottsági tag 

Schweitzer Tamás bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

 Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

 Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

 Bartus István Főépítész/csoportvezető 

 dr. Madák Tímea Szervezési, Szociális és Hatósági osztályvezető 

 Greskóné Tóth Erika Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető 

 Matisz István Vagyongazdálkodási osztályvezető 

 Jánosi Attila Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti osztályvezető 

   

Tanácskozási joggal megjelentek: 
 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk Péter aljegyző  

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Obráz Béláné 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 

5 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. Hozzátette, hogy egészségügyi okok miatt kettő 

bizottsági tag nem tud részt venni az ülésen. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy van-e 

észrevételük vagy módosítási javaslatuk az ülés napirendjével kapcsolatosan.  

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök az 

ülés napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  
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S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak 

szerint: 

 
 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatala 2024. évi tevékenységéről 

szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár magasabb vezetői álláshelyére 

történő pályázat kiírására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatala 2024. évi 

tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: 2024. évben a Polgármesteri Hivatal feladatellátása 

megnövekedett, tekintettel az önkormányzati, valamint az európai parlamenti általános 

választások lebonyolítására, valamint a december 22-én megtartott egyéni választókerületi 

időközi választással kapcsolatos feladatok elvégzésére, és a szavazatszámláló bizottságok 

tagjainak a koordinálására. Újdonság volt, hogy külön időpontban volt a választás 

eredményének meghatározása és annak hatályba lépése. Az ügyfelek problémáinak kezelése 

minden osztály tekintetében szakszerűen és a jogszabályoknak megfelelően történt. A 2024. 

évben a Polgármesteri Hivatalban sajnos egy haláleset is történt, és többen nyugdíjba mentek, 

a hivatal igyekszik mindenkit pótolni a lehetőségekhez mérten. A hivatal jelenleg nem tud 

versenyképes bérezést biztosítani, és a bérek nem kerültek rendezésre a kormány által sem. Az 

önkormányzat és a polgármesteri hivatalban ügyintézőinek feladata speciális, ezért nehéz egyes 

szakterületeken dolgozók pótlása. A felvételre kerülő munkavállalókat a belső rendszereken 

keresztül meg kell tanítani a speciális feladatok elvégzésére, ugyanakkor vannak 

kormányhivatalok által generált képzések, például az anyakönyvvezetőknek. Fejlesztés 

szükséges a közterület-felügyelet működésével kapcsolatban, a városképi arculati 

kézikönyvnek megfelelést érintően, továbbá a vagyongazdálkodási osztály tekintetében. A 

probléma megoldása létszámfüggő.   

 

Kérdés következett. 

 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag: megkérdezte, hogy mire vonatkozik az, hogy 2024. 

évben az Elektronikus Anyakönyvi rendszerben 1300 esetben rögzítettek születést.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az előterjesztésben kettő bekezdéssel korábban „2024-ben 157 

születés anyakönyvezése történt meg” szerepel. Azt jelenti, hogy Sátoraljaújhelyben 157 

gyermek született. Az 1300 eset azt jelenti, hogy ennyi rögzítés történt az EAK rendszerben, 

amely 2014 óta működik. A 157 megszületett gyermek rögzítésén túl házasságkötéskor, 

halálesetkor és anyakönyvi okirat kérésekor is rögzíteni szükséges a születési adatokat, akiknek 

még nem voltak rögzítve a születési adatai.  
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Vélemény következett. 

 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag: megköszönte a hivatal négy osztálya dolgozóinak – 

régen volt hét osztály is –, hogy maradéktalanul el tudják végezni munkájukat.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Polgármesteri Hivatal 2024. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak 

szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

6/2025. (II.26.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Polgármesteri Hivatal 2024. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak 

szerint fogadja el. 

 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár magasabb vezetői 

álláshelyére történő pályázat kiírására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szőnyi István bizottsági elnök: jogszabályok határozzák meg a pályázati kiírás 

követelményrendszerét, ennek megfelelően kerül megjelentetésre a pályázati felhívás. A 

magasabb vezetői megbízás határozott időre, 5 évre szól. Kezdő időpontja: 2025. május 1. 

Megszűnésének időpontja: 2030. április 30. A pályázat benyújtásának határideje: 2025. április 

4. A pályázat elbírálásának határideje: 2025. április 30. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Városi 

Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére pályázatot írjon ki az előterjesztésben 

foglaltak szerint. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

7/2025. (II.26.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére történő 

pályázat kiírására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Városi 

Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére pályázatot írjon ki az előterjesztésben 

foglaltak szerint. 

 

 

 

 

Tekintettel arra, hogy további napirendi pont nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök 

megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és a nyílt ülést 10:40 órakor bezárta. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

Lukács Tamás s.k., Szőnyi István s.k., 

jegyzőkönyv-hitelesítő bizottság elnöke 

 


